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前言

世界文学名著表现了作者描述的特定时代的文化。
阅读这些名著可以领略著者流畅的文笔、逼真的描述、详细的刻画，让读者如同置身当时的历史文化
之中。
为此，我们将这套精心编辑的“名著典藏”奉献给广大读者。
我们找来了专门研究西方历史、西方文化的专家学者，请教了专业的翻译人员，精心挑选了这些可以
代表西方文学的著作，并听取了一些国外专门研究文学的朋友的建议，不删节、不做任何人为改动，
严格按照原著的风格，提供原汁原味的西方名著，让读者能享受纯正的英文名著。
随着阅读的展开，你会发现自己的英语水平无形中有了大幅提高，并且对西方历史文化的了解也日益
深入广阔。
送您一套经典，让您受益永远！
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内容概要

《绿山墙的安妮》是一部描写儿童生活的小说。
加拿大女作家露西&#8226;蒙哥马利以清晰流畅、生动幽默的笔触，讲述了纯真善良、热爱生活的女主
人公小安妮，自幼失去父母，在朋友和老师的关爱中没被生活的困难所挫败的感人故事。
该书问世至今被翻译成50多种文字，发行量已达5000多万册，是一本世界公认的文学经典。
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作者简介

露西·蒙哥马利，出生于加拿大克里夫登，从小擅长编故事。
15岁开始发表诗作，后以教书为生。
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章节摘录

Mrs. Rachel Lynde lived just where the Avonlea main road dippeddown into a little hollow, fringed with alders and
ladies' eardrops andtraversed by a brook that had its source away back in the woods ofthe old Cuthbert place', it
was reputed to be an intricate, headlongbrook in its earlier course through those woods, with dark secrets ofpool
and cascade; but by the time it reached Lynde's Hollow it was aquiet,, well-conducted little stream, for not even a
brook could runpast Mrs. "Rachel Lynde's door without due regard for decency anddecorum; it probably was
conscious that Mrs. Rachel was sitting ather window, keeping a sharp eye on everything that passed, frombrooks
and children up, and that if she noticed anything odd or out ofplace she would never rest until she had ferreted out
the whys andwherefores thereof.There are plenty of people, in Avonlea and out of it, who can attendclosely to their
neighbor's business by dint of neglecting their own;but Mrs. Rachel Lynde was one of those capable creatures who
canmanage their own concerns and those of other folks into the bargain'.She was a notable housewife, her work
was always done and welldone; she "ran" the Sewing circle, helped run the Sunday-school, andwas the strongest
prop of the Church Aid Society and ForeignMissions Auxiliary. Yet with all this Mrs.
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编辑推荐

《绿山墙的安妮(英文版)》：名著典藏
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